
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie pre finančnú správu a správu obecného majetku 

z 04.03.2019 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Informácia o prebiehajúcich a pripravovaných projektoch 

3. Informácia k aktuálnemu stavu v KTR – ďalší postup 

4. Využitie pozemku pri bývalom zdravotnom stredisku 

5. Zoznam techniky a zariadení OcÚ, plán údržby a starostlivosti 

6. Žiadosti a rôzne 

 

K bodu č.1 : Otvorenie 

     Predseda komisie Ing. Otto Lúdl privítal prítomných. 

K bodu č.2:  Informácia o prebiehajúcich a pripravovaných projetoch 

     V druhom bode programu predseda komisie  Ing.  Lúdl oboznámil prítomných  o stave 

prebiehajúcich projektov : 

a/ Centrum funkčného tréningu – prebieha výber dodávateľa stavby 

b/ Požiarna zbrojnica – prebieha proces verejného obstarania 

c/ Centrum obce – dohodnuté stretnutie s projektantmi (autori pôvodnej štúdie) v marci 2019 

K bodu č. 3 :  Informácie k aktuálnemu stavu v KTR – ďalši postup    

     P. Gonda Jozef, konateľ Kalná KTR s.r.o., oboznámil prítomných so situáciou v obchodnej 

spoločnosti. Z technických príčin klesol počet  vysielaných televíznych programov  v káblovej televízii. 

Momentálne sa rokuje s firmou Slovanet o novom rastri televíznych programov, aby sa čo 

v najkratšej dobe obnovilo vysielanie chýbajúcich TV programov.  

K bodu č.4 : Využitie pozemku pri bývalom zdravotnom stredisku 

 

     V štvrtom  bode programu sa diskutovalo o pozemku pri bývalom zdravotnom stredisku . Pozemok 

ponúknuť na odpredaj a zverejniť, že hľadáme investora   za účelom výstavby štrnástich rodinných 

domov v súlade s územným plánom obce a vyhlásiť výber zhotoviteľa.  

K bodu č. 5 :  Zoznam techniky a zariadení OcÚ , plán údržby a starostlivosti 

     Mgr. Furik predložil návrh plánu postupnej obmeny časti vozového parku obce Kalná nad Hronom 

v troch etapách:  

a) 2019-2020     b) 2021-2023     c) 2024-2026 

Členovia komisie navrhli zahrnúť do rozpočtového opatrenia č. 1/2019 nákup nasledovnej techniky: 

štvorkolesovú kosačku Etesiu, posypový voz na zimnú údržbu, autobus (aspoň 24-miestny), 

mechanické rameno na nakladanie konárov a štiepkovač. 

 

 



     K bodu č. 6: Rôzne 

a) Žiadosť p. Poliakovej  o odkúpenie bytu na Záhradnej ulici – členovia komisie navrhli, aby 

podmienky boli také isté, ako pri odpredaji obecných bytov na ul. Mieru č.1. 

b) Žiadosť o nájom parkovacieho miesta – p. Kúcs a p. Osička, v prípade p. Osičku sa vyhovie 

(ZŤP) 

a žiadosť p. Kúcsa – odročiť.  

c) Žiadosť o poskytnutie dotácie – OZ Život na vlnách a Pallas. Dotáciu podmieniť tým, aby 

zabezpečili pre deti v obci plavecký výcvik a turnaj spolu s propagáciou.  

d) Žiadosť a stanovisko p. Skoupého a obyvateľov na ul.29 augusta o prehodnotenie kúpnej ceny 

za odkúpené pozemky . Žiadateľom odpovedať – postupovalo sa podľa zákona a pri predaji 

pozemkov sa používajú rovnaké podmienky už niekoľko rokov. 

e)  Žiadosť o prenájom objektov  ZARMAR Lok - prevádzka detského centra – momentálne 

nemáme priestory na prenájom. 

f) ČOV – výmena dúchadiel, sťažnosť na hlučnosť. Zavolať garanta, vysvetliť predložený problém. 

g) Výstavba silažných veží v objekte Donau farm – p. riaditeľka sa ospravedlnila, dohodnúť sa na 

ďalšom stretnutí. Vypracovať štúdiu o dopade stavby na životné prostredie.  

h) Kamerový systém – zabezpečiť obhliadku poslancov so Slovanetom, minimalizovať vzdušné 

vedenia . Žiadosť na dotáciu na min.vnútra o 58 000 €. Vybudovanie chránenej dielne – 

pracovník kamerového systému. 

i) P. Hajko navrhol vybudovanie obecného podniku– zastrešiť stavebné akcie.  

j) Informácia o rozpočtovom opatrení č. 1/2019, správe o plnení rozpočtu za rok 2018, stav na 

bankových účtoch k 01.03.2019 a nákup zmenky na zhodnotenie voľných finančných 

prostriedkov. 

 

     Predseda komisie poďakoval všetkých prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

Zapísala: Ing. Vajdová 

 

 

                                                                                                           Ing. Otto Lúdl 

                                                                                                          predseda komisie 

 

 

 

 

     

 

 

 


